
АКТУАЛЬНЕ ІНТЕРВ’Ю

У РАДГОСП 
ПРИХОДИТЬ 
ВИПУСКНИК

Закінчився навчальний рік. В самостійне життя 
вступає новий загін випускників. Частина з них на
вчатиметься у вузах, решта (працюватиме на промис
лових підприємствах міста, залишиться в рідному 
селищі. Куди піти працювати вчорашньому випускни
ку, що може запропонувати сучасне сільськогосподар
ське підприємство? З цим та деякими Іншими запи
таннями ми звернулися до директора радгоспу «Аван
гард» Емми Олексіївни ПРИХОДЬКО і головного 
інженера по кадрах радгоспу-комбінату «Калнтян- 
ський» імені 50-річчя , СРСР Івана Яковича РАД- 
ЧЕНКА.

— Яку роботу можуть 
запропонувати підприєм
ства (випускнику?— Насамперед запрошуємо працювати доярками, телятницями, після відповідного курсу ПІДГОТОВКИ — малярами-штукатурами, а також робітниками рослинництва.— А радгосп-комбінаїт з радістю прийме на роботу операторів нВ дівлі свиней, чекаємо молодих рук 1 в ремонтно- механічних майстернях, автотранспортному цеху, а також житлово-комунальному. дитячому садку.

— Молоду людину, 
яка іде на завод або в 
сільське господарство, ці
кавить питання професій
ного росту. Яка ж пер
спектива професійного 
росту на підприємствах 
Калити?— Перспектива необмежена, — говорить Ем- ма Олексіївна. — Наше господарство може направляти своїх робітників В будь-які вищі і середні учбові заклади, закінчивши які робітник набуває спеціальності зоотехніка, агронома, будівельника, бухгалтера - економіє т а.— Так, перспектива справді велика, — підтримав думку І. Я. Радченко.. — По-перше, це те, що ми готуємо працівників у нас на виробництві: приймаючи молодих людей, обов’язково навчаємо їх. •

— Це все дуже добре, 
адже тепер випускник, 
який не зміг вступити до 
вузу відразу після школи, 
може одержати вищу ос
віту, працюючи на під
приємстві. У зв’язку з 
цим цікаво дізнатися про 
заробітну плату, на яку 
може розраховувати ви
пускник, що тільки закін
чив школу і прийшов на 
виробництво?— Заробітна плата залежить від того, в якому цеху буде працювати робітник і яку роботу виконуватиме, — висловила спільну думку Емма Олексіївна. — Так, середня заробітна плата тракториста і доярки — 250 карбованців. А в цілому по радгоспу за ми

нулий рік вона становила 168 карбованців, іі— У перший період, період навчання, робота випускника в радгоспі- комбінаті «Калитянсь- кий» оплачується в розмірі не нижче 70 карбованців, а потім починає діяти система погодинної оплати праці. Середній заробіток у тваринництві досягає 140 карбованців.
— Тих, хто залишаєть

ся в селищі, не може не 
цікавити проблема житло
вого будівництва. Що ви 
можете сказати з цього 
приводу?— До 1990 року в радгоспі «Авангард» буде збудовано 20 будинків індивідуального типу. Для молодих сімей встановлено пільги: радгосп може продати будинок за 50 процентів його балансової вартості.— На майбутні роки,— говорить Іван Якович,—у нас заплановано будівництво кількох 40-квартир- іних будинків. Встановлена черговість для всіх працюючих на одержання квартир, тож кожен бажаючий робітник може в порядку черги одержати житло.

— Проблема дозвілля. 
А як це питання вирі
шується в Калиті?— У нас прекрасний будинок культури, спортивний зал, стадіон, працюють гуртки, секції, самодіяльний народний хор. Крім цього, ми організовуємо поїздки наших робітників по місцях бойової 1 трудової слави. Надаються також туристичні путівки по Радянському Союзу, а також в НДР і Чехословаччину. Будується база відпочинку на Десні в Літках, де ми також будемо оздоровлювати наших трудівників.І підсумував розмову І. Я. Радченко.— Молодь, — сказав він, — у нас прекрасна. Освічена, ерудована. Хоче більше знати 1 вміти. Тож хочеться їй побажати наполегливості у досягненні мети і, користуючись нагодою, запросити в Калиту.

Розмову провели Інна КУЛАКОВСЬКА 
та Анатолій КОМАРОВСЬКИИ, члени 
гуртка «Юний журналіст» Калитянської 
середньої школи.

МИНУЛОЇ суботи в Білій Церкві відбулась обласна наукова - практична економічна конференція. На неї були запрошені керівники господарств, працівники апарату обласного 1 районних . агропромислових об'єднань.З доповіддю про удосконалення системи управління агропромисловими
ПЕРЕБУДОВАоб’єднаннями 1 завдання по докорінній перебудові управління економікою в світлі рішень червневого (1987 р.) Пленуму ЦК КПРС виступив перший заступник голови облагро- прому О. І. Приходько.В обговоренні доповіді взяли участь ректор Білоцерківського сільськогосподарського Інституту В. М. Власенко, заступник голови облагропрому по кадрах 1 соціальному забезпеченню А. Д. Грязєв, наукові працівники Українського науково - дослідного Інституту економіки 1 організації сільського господарства Імені О. Г. Шліхтера та Інші.На конференції виступив секретар обкому партії А. І. Кікоть.

На спорудженні 48-квар- 
тирного будинку у селі Плос
ке ударними темпами пра
цюють будівельники із 
БМУ-1 «Київміськбуду». За 
короткий строк завершені

основні роботи. Красивого 
зовнішнього вигляду нада
ють споруді фасадчики

плиткою весь будинок. До

осені сільські трудівники 
мають заселитися у нові 
квартири. У цьому, звичай-

фото М. Семинога.

'У1' -------------------

А ЯКА ВАША ДУМКА?
ЗО червня ц. р. під головуванням першого секретаря міськкому Компартії України А. Д. Фролова пройшло засідання партійної групи міської Ради народних депутатів XX скликання, до складу якої входить 121 депу- тат-комуніст. Затвердивши план роботи партгру- пи на 1987—1988 роки, члени 1 кандидати в члени КПРС обговорили окремі організаційні питання, що будуть винесені на розгляд першої організаційної сесії міської Ради. Зокрема, партійна група вирішила рекомендувати сесії міськради затвердити старійшиною сесії депутата, директора заводу порошкової металургії Імені 60-річчя Радянської України О. Г. 

Большеченка, члена КПРС з 1958 року, а головою 1 секретарем сесії — відповідно депутатів О. М. 
І щенка та А. В. Боярову. На розгляд членів Ради внесено й пропозицію про затвердження такого порядку денного сесії:

1. Організаційні питання.
2. Про стан виконання 

організаційно - господар
ських заходів виконкому 
міської Ради народних 
депутатів по- втіленню в 
життя рішень XXVII з’їз
ду КПРС 1 XXVII з’їзду 
Компартії України. До
повідач — голова міськ
виконкому.

3. Про заходи по ви
конанню наказів виборців,

даних депутатам міської 
Ради народних депутатів 
XX скликання. Доповідач 
— заступник голови мі
ськвиконкому.Внести сесії свої пропозиції щодо КІЛЬКІСНОГО 1 якісної^) складу, голови мандатної комісії партійна група визначила кількісний склад виконавчого комітету. За рекомендацією бюро міськкому партії учасники засідання вирішили внести на розгляд сесії кандидатуру на посаду голови виконкому міськради Володи
мира Миколайовича Зво- ля, котрий займав цю посаду 1 в минулому скликанні. Заступниками голови міськвиконкому партгрупа рекомендує затвердити Віктора Івано
вича Власенка та Олега 
Сергійовича Коренева, а секретарем — Валентину 
Яківну Багнюк.Членами виконкому партгрупа рекомендує обрати: Анатолія Григоро
вича Лемпицького — директора заводу нестандартного комунального обладнання, Сергія Пет
ровича Микала — електрослюсаря заводу «Торг- маш», Анатолія Григоро
вича Мутила — другого секретаря міськкому партії, Михайла Трохимови- 
ча Омельченка — начальника міськвідділу внутрішніх справ, Івана Гри
горовича Полонського — помічника майстра фаб- пики верхнього дитячого трикотажу, Лідію Олек
сіївну Прудку — дирек-

тора міської школи № 5, 
Петра Степановича Соб- 
чука — завідуючого мі- ськфінвідділом.Схваливши пропозицію комуніста депутата В. М. Зволя. партгрупа вирішила рекомендувати на затвердження сесії міськради завідуючими відділами і начальниками управлінь:відділом культури — 
Миколу Анатолійовича 
Байдецького,соціального забезпечення — Валентину Іллівну 
Костину,загальним — Ларису 
Людвігівну Митринську,внутрішніх справ — 
Михайла Трохнмовича 
Омельченка,капітального будівництва — Віктора Михай
ловича Панченка,комунального господарства — Анатолія Васи
льовича Сарану,фінансового. — Петра 
Степановича Собчука,народної освіти — Ва
силя Миколайовича Тро- 
ценка.запису актів громадянського стану — Людмилу 
Євгенівну Фролову.організаційно - Інструкторським — Любов Іва
нівну Фесенко.управління торгівлі — 
Анатолія Григоровича 
Гороховського,водопровідно - каналізаційного господарства — 
Олега Олексійовича Крав
ченка,

ремонтно - будівельного управління №4 — 
Івана Олексійовича Сидо
ренка,державним архівом — 
Валентину Василівну 
Купранову.Головами міської планової комісії і спорткомі- тету сесії рекомендовано затвердити відповідно 
Олега Сергійовича Коре
нева та Олександра Гри
горовича Чигирина.Першій сесії міськради рекомендовано також створити й затвердити міський комітет народного контролю. Його головою пропонується обрати 
Петра Васильовича Гонтарева, нині завідуючого промислово - транспортним відділом міськкому партії.Партійна група звертається до всіх депутатів міської Ради народних депутатів, усіх жителів Броварів із проханням висловити свої думки, внести пропозиції щодо рекомендованих кандидатур. 31 своїми пропозиціями, побажаннями звертатися по телефону 5-03-50—до црганізаційно- го відділу міськкому партії та 40-4-61—до відділу партжиття газети «Нове життя». Ваші думки, зауваження, пропозиції будуть враховані під час розгляду організаційних питань на першій сесії міської Ради народних депутатів 3 липня ц. р.



ТРЕСТ 
НА ПІДРЯДІВ доповіді М. С. Горбачова на червневому Пленумі ЦК КПРС «Про завдання партії по докорінній перебудові управління економікою» недвозначно говориться: «Новому господарському механізмові найбільше відповідає колективний підряд, Інші прогресивні форми організації 1 стимулювання праці».Вивчення важливих документів останнього Пленуму прийшлося в тресті «Броварипромжитлобуд» якраз на останні дні, що залишилися до переходу всього трудового колективу будівельників на цей метод. Він повинен різко посилити стимулювання праці, зацікавити у роботі меншою кількістю працюючих.Підготовка тривала шість місяців. За цей час в усіх підрозділах тресту, на дільницях і в бригадах проведені збори, на яких обрано ради колективів. Обговорено плани робіт 1 строки введення об’єктів в експлуатацію, нормативи матеріальних ресурсів та на заробітну плату. На загальних зборах представників підрозділів головою ради колективу тресту «Броварипромжитлобуд» одностайно обрано керуючого трестом В. І. Ткаченка.Організовано, по-діловому пройшли збори в бригадах О. М. Гаврилова та І. Г. Клименка. Робітники спільно обговорили завдання 1 плани, можливості своїх колективів 1 прийняли рішення: розпочати працювати за колективним підрядом з 1 липня ц. р.Звичайно, переведення колективу на самофінан суванНя і самоокупність буде пов’язане з певними труднощами і суперечностями. Адже введення в дію цілком нового порядку оцінних показників 1 визначення заробітної плати в колективі чисельністю 2, З тисячі чоловік, що вже звикли до невиконання плану, простоїв 1 перевитрат заробітної плати, — справа дещо ризикована. Та назад шляху немає. Всі, звичайно, розуміють, що успіх залежатиме тільки від нас самих. Від того, як оперативно 1 послідовно ми зможемо впровадити в життя корисний досвід роботи тресту «Мособлсільбуд» № 18, ті цінні думки, що знайшли своє відображення в документах червневого Пленуму ЦК КПРС

М. КАГАНСЬКИИ, 
начальник відділу організації праці 
1 заробітної плати тресту «Бровари
промжитлобуд».

----------------------------------------------- ПИЯЦТВУ — БІЙ!

СУМНА 
СТАТИСТИКА

ЩЕ п’ять - шість місяців тому на вулицях Броварів лише зрідка можна було побачити людину напідпитку. Зараз кількість відвідувачів медвитверезника збільшилася. Як не дивно, але серед клієнтів спецмедзакладу чимало водіїв. Окремих з них доставляють у витверезник безпосередньо з місця роботи. Тобто від керма автотранспортного засобу. Неважко уявити, чим могли закінчитися поїздки в нетверезому стані. Не замислювалися над цим працівники шиноремонтного заводу М. С. Дудак, радгоспу імені Кірова — Г. П. Машевсь- кий, підсобного господарства — В. І. Подорожник. Причому житель Броварів О. А. Бондаренко, котрий працює водієм в одній із будівельних організацій Києва, потрапляв на короткочасне «лікування» вже двічі — у квітні й травні. Після пиятики роз’їжджали по вулицях тракторист радгоспу «Го- голівський» С. М. Балобан, водій радгоспу Імені Щорса І. І. Лисенко. А тракторист сільгоспхімії І. С. Осьмак так наковтався оковитої, що приліг на травиці неподалік гуртожитку заводу алюмінієвих будконструкцій на спочинок.Та й окремі пішоходи люблять заглядати в чарку. Так, Д. С. Савченко, працівник автотранспортного підприємства№ 13209, ледь не потрапив під автомашину, коли переходив вулицю. А от 

броварчанин Г. Г. Федоренко взагалі влігся на проїжджій частині дороги.Нерідко трапляється так, що саме хміль штовхає випивох на скоєння хуліганських вчинків. 15 травня ц. р., перебуваючи в нетверезому стані, кранівники тресту «Теплиця- техмонтаж» Ю. М. Mine- 

вич і П. 1. Титов «з’ясовували стосунки» в гуртожитку. Антигромадські прояви вчинили також працівник санепідемстанції 3. А. Супрун, водій ремонтно - транспортного підприємства С. Г. Ва- лецький, робітниця буді вельно - монтажного управління № 35 О. М. Мі хеєва, котрі, будучи напідпитку, не контролювали своїх дій. Усі вони за це покарані — оштрафовані від 40 до 50 карбованців кожний.Серед відвідувачів витверезника бувають і «тихі» пияки. Жителька Княжич Г. П. Безіменна, яка ніде не працює майже півроку, так наковталася оковитої, що заснула на тротуарі. Дещо комфортабельніше —• на лавці вмостився на спочинок після чималої дози спиртного робітник хлібозаводу 

В. А. Драгін. А громадянин М. О. Коваль спав на лавці на залізничному вокзалі. Після спочинку збирався продовжити знищення «зеленого змія», бо прихопив на запас дві пляшки вина.Не перевелися і ви падки, коли виробничники пиячать на робочих місцях Так, робітник ДОКу

М. Д. Крук був затриманий на території підприємства напідпитку. Робітник фабрики верхнього дитячого трикотажу М. Д. Дячок штурмом брав прохідну. До речі, він є неофіційним рекордсменом серед випивох, бо тільки в травні двічі потрапляв у витверезник.Різний контингент від відує наш спецзаклад: чоловіки й жінки, люди старшого віку й молодь, але об’єднані воні одним — зловживанням спиртним. У травні, приміром, короткотерміновий курс профілактики у витверезнику проходили вихованці міського професійно- технічного училища № 4 В. Черкасов 1 А. Земляк, які пиячили у гуртожитку. З початку року в витверезнику побувало вже четверо' майбутніх робітників. а висновків із цьо

го дирекція 1 педагоги ІІТУ не роблять.Як і в попередні місяці, в травні ліжка нашого аж ніяк не престижного закладу займали і любителі парфумів. «Одеколон- ники» - так влучно називають їх люди. Серед них — вантажник хлібоза воду В. А. Каленченко. ніде не працюючі Н. П. Блінов, А. П. Мильников, В. І. Юр із заводу алюмінієвих будівельних конструкцій, житель села Русанова Д. К. Мельниченко. котрий захмелів від пляшечки «Сирени».Усі наведені вище приклади свідчать про те, що пияцтво надзвичайно міцно захопило у свої тенета окрему категорію людей. Чому так сталося? Причин можна назвати чимало. Одна з них —наше невміння, а то й небажання підкріплювати слова ділами. Говоримо про боротьбу з пияками багато, але ні керівники, спеціалісти, трудові колективи, ні громадські організації, ні працівники міськвідділу внутрішніх справ зайнятися нею не поспішають. А випивох це влаштовує. Порушують вони антиалкогольне законодавство, скоюють злочини. принижують людську гідність. І все це на наших очах. Настав час покласти цим ганебним явищам край.
Р. ЛИСТОПАД, 

начальник кабінету про
філактики медвитверез
ника міськвідділу внут
рішніх справ.

ПОДБАЙТЕ
Кд йьҐо

Сигнал «Тривога» на пульт централізованої охорони поступив із магазину «Українські ковбаси» опівночі. Оператор пульту С. М. Омельченко оперативно передала групі захоплення вказівку про негайний виїзд і блокування магазину. Минули лічені хвилини, 1 особливо небезпечного злочинця, озброєного сокирою, затримали. Це був житель Броварів, котрий мав кілька судимостей за крадіжки і грабежі. Так чіткі впевнені дії офіцерів міліції Ю. Ф. Маг- денка, Л. М. Пилинсько- го, Б. В. Скопича, В. А. Скидана, міліціонерів П. М. Дутова, В. І. Петренка дозволили попередити скоєння злочину.Дещо раніше завдяки безперебійному функціонуванню охоронної сигналізації вдалося також попередити крадіжку значної суми грошей Із каси СБМУ-6 тресту «Броварипромжитлобуд».Я не випадково навів ці два приклади, які свідчать про те. що охоронна сигналізація є надійним помічником працівників міліції. Досить сказати, що за кілька останніх років на об’єктах і в житлових будинках громадян, що перебувають під охороною, не трапилося жодної крадіжки. І це цілком закономірно, адже технічна озброєність об’єктів народного господарства у нас, працівників правоохоронного органу, не викликає тривоги. А от збереження матеріальних цінностей громадян ведеться ■не так, як цього хотілося б. Саме квартири, інші господарські приміщення,

а не бази, склади, магазини привертають сьогодні особливу увагу злодіїв 1 розкрадачів майна: Коли злочин стався, господар вимагає від працівників міліції негайно розшукати тих, хто його скоїв. Здебільшого це нам вдається. Та якби матеріальні цінності перебували під охороною, таку крадіжку вдалося б зарані попередити. 1 про це переконливо свідчать факти. В місті Києві та 1 в нас після того, як спроби злодіїв проникнути в квартири з сигналізацією закінчились плачевно — вони були затримані на місці злочину, грабіжники «цікавляться» нині будинками, де електронних сторожів немає.Ті жителі Броварів, хто уклав договір на обладнання квартири охоронно-пожежною сигналізацією з наступним підключенням до пульту централізованої охорони, перебувають у виграші. Вартість надання цієї послуги невелика — лише 2 карбованці 60 копійок на місяць, зате власники житла можуть почувати себе спокійно. Ось чому радимо всім квартиронаймачам міста, незалежно від того, мають вони телефони чи ні. звернутися Із заявками на обладнання квартир охоронно - пожежною сигналізацією. Від індивідуальних власників житла заявки приймаються лише тоді, коли в будинках є телефон.
В. ДЗЮБАН, 

заступник начальника 
міськвідділу внутрішніх 
справ.

Знайомтесь: телегра
фістка райвузла зв’яз
ку Людмила СМОЛЕ- 
ВИЧ. Вона зарекомен
дувала себе висококва
ліфікованим спеціаліс
том, доручену їй ді
лянку роботи виконує 
завжди старанно і 
оперативно, за що й 
шанують її у колекти
ві зв’язківців.

Фото М. Семинога.

У листі мешканця Калити Е. В. Гречихо порушено ряд питань поліпшення торговельного обслуговування.Як повідомив нам голова правління райспожив- спілки В. І. Гузенко, лист був розглянутий на загальних зборах працівників Калитянського рад- госпробкоопу. З метою усунення вмазаних недо- fl!«lB вирішено на щоімі-

сячних днях професійного навчання продавців більше уваги приділяти дотриманню правил радянської торгівлі.За 5 місяців ц. р. профспілковий комітет рад- госпробкоопу розглянув три випадки порушень правил торгівлі. Ще одне порушення виносилося на обговорення товариського суду. Звільнено згідно ЗІ от. 40 п. З Кодексу законів про працю Л. В. Чаюй, продавця магазину Ке 18. — за систематичне невиконання своїх обов’язків.Переглянуто графік роботи приймального пункту склопосуду. З 1 черв- і

іня ц. р. вій працює з 11 до 20 години, перерва — з 13 до 1-5 години.Завезення молокопро- дуктів погоджено з селищною Радою 1 адміністрацією підприємств, які знаходяться на території Калити.Овоч'і надходять в магазини згідно з нарядами райзаготконтори. За кожним торговельним закладом закріплено відпові дальних працівників, які слідкують за дотриманням правил, наявністю цінників, санітарним станом магазину 1т. п.Роботу продовольчого магазину № 18 постійно контролює економіст по Дірах.

О 1 ЛИПНЯ до вже ві- домих послуг Держстраху додалась ще одна— страхування дітей від ЦР.ІЦДІ- и их И1П ми«н Договір страхування дітей ві- ком від 1 до 16 років укладатиметься терміном на один рік з рідними, родичами або тими, хто усиновив дитину. Страхова сума становитиме 1 тисячу карбованців. Повна або часткова виплата її проводитиметься у ви-
НОВИЙ 

в и д 
СТРАХУВАННЯ падку Травм, одержаних в результаті нещасних випадків.Якщо лікарсько-страховою експертизою буде встановлено, що одержана застрахованим травма не залишила після себе наслідків, але лікування тривало не менше 15 днів, то потерпілому виплачується разова допомога. При безперервному лікуванні від 15 до ЗО днів сума допомоги становить 20 карбованців, а більше ЗО днів — ЗО карбованців 1 так далі.Страховий внесок залежить від віку дитини 1 становить: від 1 до 7 років — 2 карбованці, з 7 до 12 років — 2,6 карбованця, з 12 до 16 років— З карбованці, його можна сплатити безпосередньо страховому агенту або через бухгалтерію, де працюють батьки дітей.

Н. КОЗЕРЕЦЬ, 
заступник начальника 
міської інспекції Держ
страху.



РІШЕННЯ XXVJ1 З'ЇЗДУ КПРС-У ЖИТТЯ!

3 ДОСВІДУ РОБОТИ КОРМОЗАГОТІВЕЛЬНИКІВ РАДГОСПУ «ГОГОЛІВСЬКИЙ»ТАК

ЗАГОТОВЛЯЮТЬ

КОРМИ

ГОГОЛІВЦІ

Торік працівники ферм господарства помітно підвищили врожайність кормових культур, які займають площу 3120 гектарів, зміцнили кормову базу й завдяки цьому збільшили виробництво тваринницької продукції.Високі показники зростання намітили гоголІвці на нинішній рік. Для досягнення нових рубежів буде підвищено продуктивність тварин.Усвідомлюючи те, що основа інтенсифікації галузі — дальше зміцнення та поліпшення якісних показників кормової бази, гоголІвці мобілізують усі сили й засоби на успішне виконання цього завдання. Партійна організація, керівники та спеціалісти господарства провели 1 проводять велику організаторську роботу з метсте вдосконалення уп- •' пяппіиня ицдмовиробнипт- вом, приведении дію всіх його резервів.Заготівля кормів стала тут першорядною, найвідповідальнішою справою всього населення. Кожен гоголівець — від школяра до пенсіонера знає, який вклад він може внести в поповнення запасів кормової комори, кожному притаманне патріотичне прагнення зробити більше, ніж від нього чекають.В обстановці високої трудової активності, принципової взаємовимогливо- сті, ефективної взаємодопомоги колективів проходять нині кормові жнива на гоголівській землі. Трудівники господарства роблять усе для того, щоб припасти нинішнього року на умовну голову по 27 центнерів кормових одиниць. Виняткового значення надають вони збільшенню заготівель сіна. Доставлено завдання закласти його 1700 тонн. Крім того, намічено заготовити 5000 тонн сінажу, 21 тисячу тонн силосу, 11420 тонн кормових коренеплодів.Досвід гоголівців засвідчує: виграють на кормовому полі нині там, де організаторську, політичну роботу спрямовують на підвищення трудової активності всіх працівників, усвідомлення кожним Із них високої особистої відповідальнос-» ті за долю ферм, створен

ня достатку продуктів тваринництва. Саме за цих умов народжуються цілеспрямована самовідданість, справжній героїзм виконавців — надійний фундамент успіху кормозаго- тівельників.
З УВАГОЮ 

ДО НАВЧАННЯ 
КАДРІВВелике дерево пускає глибоке коріння. Образно кажучи, здобутки на кормовому полі також мають розгалужену «кореневу систему». її основа —навчання, професійна висота кадрів.На перший погляд, гоголівці не внесли істотних змін у навчальний процес. Як 1 завжди, взимку механізатори вивчали технологію вирощування 1 збирання культур. заготівель кормів. Основні напрямки роботи в господарстві вже були визначені розробленим на дванадцяту п’ятирічку комплексним планом кормовиробництва.І все ж таки можна було помітити — тут взяли ухил на серйозний аналіз досвіду передовиків, його опанування,, поширення. Гоголівці цікавилися насамперед тим, як у сусідньому радгоспі «Плос- ківський» вирішують проблему підвищення якості кормів. Увагу привернула також робота кормоза- готівельників радгоспу «Авангард», де за будь- яких погодних умов закладають рекордну кількість сіна, переважно високого класу. Добившись цього, авангардівці значно підвищили вміст протеїну в кормах, забезпечили помітне зростання ви робництва тваринницької продукції.Аналізуючи досвід передовиків, гоголівці звернули увагу на те, що найбільшого добивалися ті колективи, де висока технічна й технологічна забезпеченість робіт органічно поєднувалась з усвідомленою відповідальністю виконавців за їх кінцевий результат. Інакше кажучи, турбота про корми повинна була торкнутися не лише розуму, а й серця тих, кому доручено їх вирощувати, заготовляти.

Тож професійне навчання кадрів 1 психологічна, моральна підготовка людей до створення міцної кормової бази для тваринництва тут складали один процес. Трудівни

ків орієнтували на роботу за складних погодних умов, які останнім часом нерідко випробовують уміння й зрілість кормозаготівельників. Тут докладно розглядали робочий план заготівель кормів, насамперед сіна, в різних варіантах — за дощової, сонячної, мінливої погоди.Так само 1 з розрахунками щодо збирання трав. Одні з них базувалися на 

можливостях наявної техніки, Інші — на вимозі скосити вирощене й закласти у скирти чи сховища в оптимальні строки. Далеко не завжди технічна потужність під

розділів відповідає біологічним вимогам кормових культур щодо кращих строків їх косовиці. ' Однак точні дані про такі «ножиці» допомагають побачити найслабші місця кормового комплексу, заздалегідь продумати, як 

уникнути їх чи зменшити негативні наслідки нестачі певних механізмів.
В ЄДИНОМУ 
КОМПЛЕКСІДля збільшення вироб

ництва білка, підвищення поживності кормів у радгоспі розширили ПЛОЩІ багаторічних трав. Уже нинішнього року їх доведено до 1380 гектарів — 44 проценти кормової групи. Наступного року багаторічні трави займуть половину кормового поля. За таких умов можна вже з першого укосу створювати достаток сіна.Нині ж головне завдан- ня — готівлі сіна та інших кормів з наявних площ багаторічних посівів. До цього виконання гоголіівці готувалися заздалегідь 1 всебічно. Напередодні початку масової косовиці трав техніку було перевірено в роботі. Вона в основному показала високу надійність.ГоголІвці перенесли на заготівлю сіна й сінажу набутий досвід потокового збирання зернових. Спеціалізовані ланки дружно включились до виконання певних технологічних операцій. Конкретний розподіл обов’язків посилив особисту відповідальність виконавців за темпи й якість робіт. Тут стараються якомога ширше маневрувати силами й засобами загону з метою одержання кормів високої якості. Відомо, скажімо, що в багаторічних травах, скошених уранці, більше поживних речовин, ніж у тих, що косять опівдні. З поглядом на це в загоні 
так планують роботу, щоб саме в ранкові години зробити якомога більше на косовиці.Внутрізагонова спеціалізація не виключає маневрів силами 1 засобами в межах підрозділу. Навпаки — вона створює 

кращі умови для чіткої організації цієї справи.На всіх тачках кормового комплексу трудівники відчувають високу відповідальність за наслідки своєї роботи. Кого б не назвали — керівника цього господарства А. Т. Косенка, мехаїнізатооївВ. Ф. Мишкоріза. В. М. Хоменка чи інших працівників, — усі вони живуть сьогодні спільним прагненням: внести якнайбільший вклад у створення міцної кормової бази.На кожному відділку для кормозаготівельників створено атмосферу високої вимогливості до виконання покладених обов’язків. Роботу кожної ланки, кожного трудівника оцінюють по тому, як вони справляються із доведеними на робочий день завданнями. А вони чітко Р.ИПГГУТепЧ для всіх.__________Конніре і ніі'ТГ, "ТВСТЇв?!^1 ної мети, створення умов для її досягнення мобілі- зовує людей, сприяє тому, що вони не задовольняються виконанням планів, норм — прагнуть більшого. Ветерани пиа- ці — пенсіонери Г. А. Кроль, П. П. Гега, В. І. Дорош, Г. С. Гаценко за день скиртують не менш як 50 тонн сіна. Значно перевиконують норми виробітку механізатори Ю. І. Демиденко, В. І. Пилипенко та інші, зайняті на заготівлі кормів. Як видно, за загальну справу вболіває кожен, бо не відділяє її від особистоіі.
В. ЗАЄЦЬ, 

головний агроном рад
госпу «Гоголівськнй»,

Г. ПОЛЯКОВА, 
кореспондент «Нового 
життя».

На фото (вгорі зліва на
право ): рівними валками 
лягають на стерню скошені 
трави: йде скиртування сі
на; чітко дотримуючи про
гресивної технології, за
повнюється сінажна тран
шея; (внизу): робітник за
воду порошкової металургії 
імені 60-річчя Радянської 
України Леонід Михайло
вич НЕЧАИ вже п'ятнад
цяте літо допомагає гого- 
лівцям заготовляти корми; 
кращий екіпаж косарів Вік
тор Федорович МИШКОРІЗ 
із Віктором Володимирови
чем ЛОСЕМ.

Фото автора.

СВЯТО МОЛОДОСТІ І КРАСИСвяткування Дня радянської молоді почалося в неділю на площі біля кінотеатру «Прометей». Поки присутні оглядали виставки малюнків «Світ очима дітей», гумористичних газет «Від великого — до смішного», тема

тичні композиції квітів «Світ і молодь», розпочався конкурс малюнків на асфальті.Багато глядачів скликав огляд - конкурс вокально - інструментальних ансамблів «Пісня в боротьбі за мир».. Він 

продовжився в парку і на майданчиках міста.Цікаво пройшов театра- пізований мітинг, організаторами якого стали комсомольці та молодь фабрики верхнього дитячого трикотажу та агітбригада піонерського та

бору «Сонячний».Тепло зустріла молодь Броварів фольклорно-етнографічний ансамбль парку Перемоги міста Києва «Українські музики».Цього дня було також проведено продаж книг, платівок, Інших молодіжних товарів, а комсомольці будинку побуту «Ювілейний» зробили прием 

ний сюрприз — організували виставку-продаж молодіжних швейних виробів.І маленьких, і великих глядачів зібрали вистава лялькового театру, спортивні змагання.А потім відбувся збір підписів молоді, який почала газет* «Молода гвардія» в ході акції «Я 

голосую за мир».У другій половині дня пройшла зустріч учасників клубу веселих 1 винахідливих. В ній взяли участь команди заводу торговельного машинобудування 1 заводобудівного комбінату, а також відбулися вечори відпочинку в молодіжних кафе.
ц. ЛИПКО.



ЩАСЛИВИХ
ВАМ

ДОРІГ,
ВИПУСКНИКИ!

Минулої суботи на площі перед будинком міської та районної Рад народних депутатів відбувся вечір випускників. Колони юнаків і дівчат вступили сюди під звуки урочистого маршу. І над площею весело задзвеніла пісня «Широка страна моя родная».

— Сьогодні у вас прощання зі школою,— говорить ведуча, восьмикласниця СШ № 7 Лілія Суменко.— Останній вечір, останній шкільний бал. За ним — нова пора вашого життя...— Все пройди, не петляя окольно,— декламує Тарас

ФОТО
РЕПОРТАЖЦикало. —А сломав у невзгод острие, —Утвердись в этой жизни достойно.И поверьв назначенье свое...Секретар міськкому ЛКСМУ П. Липко подає команду: «До виносу прапора міської комсомольської організації стояти «Стрункої». Під звуки урочистого маршу крокують прапороносці. Кращим із кращих доручається покласти квіти до пам’ятників В. І. Леніну і загиблим броварча- нам.Щиро поздоровивши винуватців торжества з визначною подією, голова виконкому міської Ради народних депутатів В. М. Зволь почав вручати нагороди. Першою золоту медаль одержала випускниця СШ № 2

Вікторія Варениченко.А тим. котрі здобули ще й робітничу кваліфікацію, директор заводу пластмас Г. С. Тюфтяєв вручив посвідчення. Випускниця СШ № 1 Світлана Сорока здобула професію електромонтажниці.Підсумовуючи досягнення шкіл, завідуючий міським відділом народної освіти В. М. Троценко зазначив, що із 549 учнів 8 удостоєні золотих медалей. 16 — срібних.За дорученням випускників 1937 року свої найкращі побажання висловила вчителька Київської СШ № 46 Т. Р. Чорноус. Від імені цьогорічних випускників з словом

подяки рідній Комуністичній партії. Радянському урядові, вчителям 1 батькам виступили випускники середньої школи № 6 Вікторія Житкевич та СШ № 5 КостянтинДерибін.З напутнім словом до майбутніх курсантів училищ звернувся військовий комісар В. В. Поліщук.Учасники торжества з великою увагою прослухали промову першого секретаря міськкому Компартії України А. Д. Фролова.Свято наближається до кінця. Над площею лине чарівна мелодія «Шкільного вальсу». Кружляють у танці пари щасливих і жит

тєрадісних юнаків та дівчат.На фото: вгорі — до випускників звертаються ведучі Т. Ци
кало і Л, Суменко; промовляє випускниця СШ № 3 1937 року 
Т. Р. Чорноус; Г. С. 
Тюфтяєв вручає посвідчення С. Сороці.Найбільше нагород припало на долю СШ № 6. На фото: золоті медалістки В. Житке- 
вич, Ю. Крнвошлнк, 
Т. Дяченко; срібні медалістки Т. Дейкун 1 
О. Юрченко; золота — 
Л. Чевнюк.
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ДОВІДКОВИЙ^ ВІДДІЛ^
Районний комбінат комунальних підприємств 

ПРОВОДИТЬ РЕМОНТ, УТЕПЛЕННЯ 
ТА ЧИСТКУ ДИМОХОДІВ 

в будинках, які знаходяться на території району.
Після проведення робіт видаються відповідні 

акти. Жителям, які не проведуть в своїх будин
ках утеплення димоходів, акти видаватися не бу
дуть.

Акти, видані іншими підприємствами, не дійсні. 
Наша адреса: с. Велика Димерка, вул. Вок

зальна.
Адміністрація.

У Калиті (вулиця Красноармійська) 
ВІДКРИТО САУНУ.

Години її роботи:
жіночі дні: середа — з 12 до 20; субота — 

з ІЗ до 22 години;
чоловічі дні: четвер, п’ятниця — з 12 до 20; 

неділя — з 13 до 21 години.
Вихідні дні — понеділок, вівторок.

Міськвідділу народної освіти 
на постійну роботу 

ПОТРІБЕН БУХГАЛТЕР-РЕВІЗОР.

Промкомбінату райспоживспілки 
НА РОБОТУ ПОТРІБНІ: 

обвальники та учні обвальників 
у ковбасний цех.

За довідками звертатися: м. Бровари, вул. Бо
ннська, 22, відділ кадрів.

Міському споживчому товариству 
ТЕРМІНОВО ПОТРІБНІ ПРОДАВЦІ 
в міські магазини «Сільгосппродукти».

Звертатися на адресу: Бровари, вул. Воров- 
ського, 16, міське споживче товариство, відділ 
кадрів.

♦НОВАЯ ЖИЗНЬ» —орган Броварсного городско
го комитета Коммунистической партии Украины, 
городского и районного Советов народных депу
татов Киевской области. (На украинском языке). 
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